
 

               SATY ry:n sääntömääräinen syyskokous  

                     sunnuntaina 24.11.2019 klo 15 

 

Asialuettelo: 

 

Yhdistyksen sääntöjen 11 §:n asiat: 

 

1) Kahden toiminnantarkastajan ja yhden varatoiminnantarkastajan valinta. 

Hallituksen esitys: Syyskokous valitsee kaksi toiminnantarkastajaa ja 

yhden varatoiminnantarkastajan vuodelle 2020. 

2) Erovuorossa olevien tilalle hallituksen jäseniksi valinta. 

Hallituksen esitys: Syyskokous valitsee hallitukseen 

a) kaksi varsinaista jäsentä vuosiksi 2020-2022 ( erovuorossa Hannele Vihervaara 

ja Tiina Ilola) sekä yhden varsinaisen jäsenen vuosiksi 2020-2021 ( Kalle Peltola 

erosi kesken kauden) ja 

b) yhden varajäsenen vuosiksi 2020-2022 ( erovuorossa Sari Hämäläinen). 

3) Jäsenmaksujen suuruudet vuodeksi 2020. 

Hallituksen esitys:  Syyskokous päättää jäsenmaksujen suuruudesta vuodeksi 2020 

seuraavasti ( suluissa vuoden 2019 jäsenmaksu): vuosijäsen 33€ (28€), perhejäsen 

7€ (5€), ainaisjäsen 330€ (280€), kannatusjäsen 25€ (20€) yksityinen henkilö ja 

120€ (100€) yritykset. Lisäksi vuosijäsenmaksuun liitetään kasvattajalle 

mahdollisuus liittää pennun ostaja vuodeksi yhdistyksen jäseneksi jäsenmaksulla 

16€ / 1.vuosi. Tämän pentujäsenyyden jälkeen seuraavien vuosien jäsenmaksu on 

normaali vuosijäsenmaksu. 

 

Muut hallituksen tuomat asiat ( ovat kokouskutsussa): 

 

1) Yhdistyksen säännöt. 

Hallituksen esitys: Syyskokous hyväksyy liitteenä  oleviin yhdistyksen sääntöihin 

tehdyt muutokset ( muutosesitykset ovat siinä vinokirjaimin). 

2) Kevätkokouksen pöytäkirja. Pöytäkirjaa ei toinen pöytäkirjantarkastaja ole 

allekirjoittanut. 

Hallituksen esitys: Syyskokous hyväksyy kevätkokouksen 2019 pöytäkirjan. 

Liitteenä pöytäkirja sekä pöytäkirjantarkastaja Susanna Söderholmin liite siihen. 

3) Karvakuono –lehti. 

Hallituksen esitys: Syyskokous antaa ehdotuksensa siitä, millainen Karvakuono –

lehti olisi tulevina vuosina. 

 

Jäsenistön esille tuomat asiat, päätös näistä voidaan tehdä vain niissä asioissa, jotka on 

jätetty kirjallisesti hallitukselle viikkoa ennen kokouspäivää. Nämä mahdolliset asiat 

lisätään kotisivuille myöhemmin. 




